
 

 

На вниманието на: Иванка Благова, старши експерт в дирекция „Секретариат на СОС“ 

 

 

Уважаема г-жо Благова, 

 

Считам, че премахването на талоните от 10 билета на преференциална цена (12лв.) е 

некоректно към изрядните пътници, един от които съм и аз. За хората, които ползват 

рядко и различни автобусни линии е най-изгодно да купуват талон. 

 

Считам, че премахването на картите за една автобусна линия също е некоректно и 

дискриминационно. 

 

За мен, разумният вариант е да се запазят талоните от 10 билета на преференциална 

цена от 12 лева и да се запазят картите за една автобусна линия на цените, които са в 

момента.  

Ако повишите цените и се стигне до момент, когато ние не можем да си позволим да 

ползваме градски транспорт - логично и доходите на градски транспорт ще намалеят.  

Моля, да преразгледате увеличенията, които сте планирали и от друга гледна точка.  

А именно - на фона на това, че предоставяте абсолютно безплатно ползване на градски 

транспорт за определени етнически групи. Това за мен е дискриминация спрямо нас – 

коректните пътници, граждани на България.  

 

 

С уважение 

Калина Стефанова 

 

  


